
 

 

 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 277 (Alm. del), som Sundhedsudvalget 

har stillet til ministeren for sundhed og forebyggelse den 13. fe-

bruar 2009. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anita Knakker-

gaard (DF).  

 
 

Spørgsmål 277: 
"Hvorledes vurderer man den normale ventetid i de tilfælde, hvor behandlingen 

kun kan udføres ét sted i Danmark, og den normale ventetid derfor ikke kan vurde-

res ud fra en sammenligning af sygehuse i Danmark" 

 

 

Svar: 
Vurderingen af ventetiden, jf. min besvarelse af SUU spm. 276, er ikke afhængig 

af, på hvor mange sygehuse behandlingen udføres. 
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